
Romelanda UF PROTOKOLL Nr 9-2019
Romevi Hög 130
442 92 Romelanda 2019-10-07 § 130 – 145

Art Huvudstyrelsemöte 
Tid 19.00
Plats Romevi
Närvarande: Thomas Thunberg, Maria Carlsbogård, Tomas Cassanelli, David Arfvidsson

Ansvarig
§ 130 Öppnande

§ 131 Dagordning

§ 132 Föregående
        Protokoll

Thomas hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

Dagordning godkändes.

Föregående protokoll godkändes.

§ 133 Kansli info Annons i KP inför höstmötet. Nyhet på hemsidan

På höstmötet ska vi välja auktoriserad revisor. Krav pga elitlicens 
innebandy.

Fotbollsalliansmöte 15/10, MC deltar.

Idrottskonferens Nordiska 12/10 8:30-14:00, TT och MC deltar.

Möte samsynsavtal 9/10, DA och MC deltar.

MC/TT

MC

MC/TT

MC

§ 134 Ekonomi Styrelsen gick igenom aktuell status på ekonomin och vi följer 
lagd budget. 

5 st. Idrottsrabatt-häften utdelade till varje lag.

Styrelsen beslutade att föreslå en höjning av lagavgiften för 2020 
med 100 kr. 

Avräkning slutfaktura gräsklippning. Kontakta entreprenör som 
klippt med traktor.

Skriv ansökan om Lokal och anläggningsstöd.

Vi har överklagat elitlicensnämndens beslut om bokslutsrapport 
efter som vi är en multisport förening och har ett annat 
bokslutsdatum än vad de önskar.

 
MC

MC

MC

MC/TT

§ 135 Sponsring Gör förslag ang bemanning ICA Maxi December. Behöver skickas
ut till lagen i mitten av oktober.

TT

§ 136 Fotboll Gemensam cup IKK. Möte 11/10. MC återkommer med ytterligare
information efter mötet.

Utbildning av unga potentiella framtida ledare. Hur kan vi få till 
detta? SISU har en Grundutbildning för tränare och unga ledare. 1 

MC



kväll (3h) + 1 heldag.

Fotbollsavslutning, arbetar på lämplig prisutdelare.

Prata med PSBygg om grävhjälp.

Fällning av träd utmed landsvägen. Frågan lyftes med kommunens 
representanter vid deras besök på Romevi under arbetsdagen

MC

TT

§ 137 Innebandy 2 matcher spelade.

Bra med sponsorer till matchkläder och matchprogram.

20 årskort sålda i förskott.

God förtjänst på inträde och kiosk vid derbyt mot IBK.
§ 138 Gymnastik Inget att rapportera.

§ 139 Boule Inget att rapportera.

§ 140 Bordtennis JF undersöker pris på golvläggning. Prata även med PS Bygg om 
de har någon golvläggare vi kan fråga för att få pris från mer än en 
leverantör.

JF/TT

§ 141 Förenings-
organisation / 
Föreningsutveckling

Inget att rapportera.

§ 142 Övriga frågor Samarbete med Hisingens Friskvårdscenter. TC tar det vidare och 
presenterar på kommande möte.

Färdigställa kapprummet i stora lokalen.

Styrelsen gick igenom årsbladet med aktiviteter och uppdaterade 
det med några ytterligare aktiviteter.

Föreningen har sökt bidrag från Tore A Jonassons Stiftelse.

TC

TT

§ 143 Planering Huvudstyrelsemöten kl 19:00
Styrelsemöte den , 5/11, (Notera tisdag!)
Förlängt styrelsemöte lördagen den 7/12 11:00-15:00
Höstmöte onsdag 13/11 19:00
Årsfest lördag 9/11 (Notera nytt datum!)
Dunross dagen söndag 17/11

§ 144 Nästa möte Nästa möte Tisdag 5/11  klockan 19:00.
För fika ansvarar: Anders 

§ 145 Avslutning Mötet avslutades

…………………………….. ………………………..
 



Thomas Thunberg Maria Carlsbogård
Ordförande Sekreterare 
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